
ديروز سرپرست 
سعید احمدیان

   گزارش
باشگاه پرسپوليس 
اع�ام ك�رد ب�ا 
پيگيري وزارت ورزش، باشگاه پرسپوليس از ارز 
نيمايي استفاده كرده است، ارزي كه براي برخي 
داروها و اقام بهداشتي پرداخت مي شود تا پس از 
تخلف استفاده از تسهيات اشتغالزايي محرومان، 
استفاده از ارز دارو هم به فهرست تخلفات پرونده 
پرداخ�ت بدهي ه�اي كال�درون اضافه ش�ود. 
مسئله اي كه ورود جدي دستگاه قضايي و سازمان 
مي طلب�د.  را  پرون�ده  اي�ن  ب�ه  بازرس�ي 
نزديك ب��ه 40 روز از افش��اگري روزنامه »جوان« 
درباره پرداخت طلب 22 ميلياردي گابريل كالدرون، 
سرمربي سابق پرسپوليس با استفاده از تسهيلات 
اش��تغالزايي محرومان صن��دوق كارآفريني اميد 
مي گذرد، تخلفي كه سبب شد نهادهاي نظارتي از 
جمله مجلس، ديوان محاسبات و سازمان بازرسي 
با تشكيل پرونده اي به بررسي تخلف صورت گرفته 
بپردازند. با اين حال تا امروز وزارت ورزش و باشگاه 
پرس��پوليس در اين رابطه حاضر به پاس��خگويي 
نش��دند. ديروز ب��راي اولين ب��ار بود كه باش��گاه 
پرسپوليس به ماجراي پرداخت طلب 22ميلياردي 
گابريل كالدرون از تسهيلات اشتغالزايي محرومان 
واكنش نشان داد و با وجود اسناد مختلف و تأييد 
اين تخلف، سرپرست اين باشگاه به انكار همه چيز 
پرداخت. صحبت هاي صدري اما حاوي نكات قابل 

توجهي بود كه به آن اشاره مي كنيم. 
  تأييد نقش وزير در پرداخت غيرقانوني

سرپرست پرسپوليس در اين نشست خبري، نقش 
حميد سجادي، وزير ورزش به عنوان يكي از اعضاي 
هيئت امناي صندوق كارآفريني اميد را در پرداخت 

غيرقانوني صورت گرفته تأييد ك��رد. صدري در 
اين نشست خبري گفته است: »ما نتوانستيم اين 
22ميليارد را تهيه كنيم. شخصي كه به ما كمك 
كرد شخص آقاي سجادي بود كه متأسفانه خيلي 
از مواردي كه بيان می ش��ود توهين به اوست. در 
صورتي كه آقاي هوادار عزيز، قربان ش��كل شما 
بروم، آقاي س��جادي اگر كمك نكرده بود از كجا 
اين 22ميليارد را مي آورديم؛ يكسري هم مي آيند 
مي گويند كه وظيفه بوده، چون باشگاه دولتي است 
ولي همين كه ايش��ان اين همت را كرده باارزش 
است، مگر قبلي ها نمي توانستند اين كار را بكنند، 

بالاخره پول تهيه شد.«
در حالي سرپرست باشگاه پرسپوليس سعي كرده 
از وزير ورزش يك قهرمان بسازد كه حميد سجادي 
بايد توضيح ده��د چرا ب��راي پرداخت طلب يك 
مربي فوتبال به تس��هيلات مربوط به محرومان 
دس��ت درازي ش��ده و 22 ميليارد وام يك روزه، 
آن هم به صورت  قرض الحسنه به حساب باشگاه 
پرسپوليس واريز شده است. اين سؤالي است كه 
وزارت ورزش با وجود س��ؤال يكي از نمايندگان 

مجلس، از پاسخ به آن امتناع كرده است. 
  خاف گويي با وجود انتشار اسناد

نكته قابل تأمل تر در صحبت هاي ديروز سرپرس��ت 
باشگاه پرسپوليس، انكار استفاده از تسهيلات محرومان 
براي پرداخت طلب مربي خارجي است، آن هم تخلفي 
كه نهادهاي نظارتي در حال بررسي آن هستند. او گفته 
اس��ت: »حالا بگذريم كه در فضاي مجازي اين بحث 
مطرح شد كه اين پول حق چي و چي بوده است. هيچ 
كدام از اين موارد درست نبود. وزارت ورزش كمكي به 

ما كرد و ما توانستيم اين پول را تهيه كنيم.«
سرپرست پرسپوليس در شرايطي پرداخت طلب 

كالدرون از تسهيلات محرومان را با گفتن اين جمله 
كه »هيچ كدام از اين موارد درست نبود« منكر شده 
است كه اسناد اين تخلف در رسانه ها منتشر شده 
و حتي نمايندگان مجلس با واكنش به اين تخلف 
در حال پيگيري اين مسئله هستند. علاوه بر اين 
پس از افشاگري روزنامه »جوان«، گفته مي شود 
صولت مرتضوي، معاون اجرايي رياست جمهوري، 
پرداخت 22 ميليارد از صن��دوق كارآفريني اميد 
به باشگاه پرسپوليس را تخلف دانسته و بازرسان 
نهاد رياس��ت جمهوري با حضور در اين صندوق، 

تحقيقات لازم را انجام داده اند. 
همچنين اصغر نورالله زاده، مديرعامل وقت صندوق 
كارآفريني امي��د پس از اين تخل��ف و همچنين 
موارد ديگر از كار بركنار شده است. با وجود چنين 
مستندات و برخوردهاي صورت گرفته، جاي تعجب 
فراوان دارد كه سرپرست باشگاه پرسپوليس با انكار 
واقعيت، خلاف گويي مي كند. خلاف گويي صدري 
تا جايي پيش رفته كه او جاي متهم و شاكي را در 
پرونده تخلف صورت گرفته عوض مي كند و به جاي 
اينكه درباره سوءاس��تفاده از تسهيلات محرومان 
پاسخ دهد، ماجرا را طوري وارونه مي كند كه بايد 
هواداران پرسپوليس از او و وزير ورزش به دليل اين 

تخلف قدرداني هم بكنند!
علاوه بر اين در شرايطي سرپرست باشگاه پرسپوليس 
با خلاف گويي سعي دارد واكنش ها به تخلف وزارت 
ورزش و صندوق كارآفريني اميد را با گفتن اين جمله 
كه »حالا بگذريم كه در فض��اي مجازي اين بحث 
مطرح شد كه اين پول حق چي و چي بوده است«، 
تنها به فضاي مجازي تقليل دهد كه اين تخلف باعث 
واكنش نمايندگان مجلس و ورود نهادهاي نظارتي 
شده است و با توجه به اسناد موجود، مشخص شده 

از تسهيلات كارآفريني مناطق محروم براي پرداخت 
طلب كالدرون استفاده شده است. 

   ارز دارو براي طلب كالدرون صرف شد
نكته قابل تأمل تر در صحبت هاي ديروز سرپرست 
باشگاه پرسپوليس، افشاگري ناخواسته او درباره 
پرداخت طلب كالدرون ب��ا ارز نيمايي با حمايت 
وزارت ورزش ب��ود: »ما ب��راي كار كال��درون ارز 
نيمايي گرفتيم، يعني با اجازه ش��ما ۳ ميليارد و 
200ميليون تومان به نفع باش��گاه شد. اينجا هم 
كمك وزارت ورزش ب��ود. دوندگي هاي��ش را ما 
كرديم، ولي بالاخره حمايت و كمك وزارت باعث 

شد ارز نيمايي بگيريم.«
در حالي باشگاه پرسپوليس با كمك وزارت ورزش 
از ارز نيمايي براي پرداخت طلب كالدرون استفاده 
كرده اس��ت كه برخي از كالاهايي كه مشمول ارز 
نيمايي مي ش��وند اقلامي از داروه��ا و تجهيزات 
پزشكي هستند و اين امر نيز منوط بر تأييد وزارت 
بهداش��ت، درمان و آموزش پزش��كي اس��ت. در 
ش��رايطي در ماه هاي اخير توليد برخي داروها به 
دليل اختصاص نيافتن ارز متوقف شده و اين داروها 
ناياب شده اند كه باشگاه پرسپوليس با رايزني وزارت 
ورزش براي پرداخت طلب يك مربي فوتبال از ارز 
نيمايي استفاده كرده است، ارزي كه بايد به دارو و 

اقلام بهداشتي و درماني تعلق می گرفت. 
با توجه به اين تخلف ضروري اس��ت كه نهادهاي 
قضايي و سازمان بارزس��ي، جدي تر از گذشته به 
تخلفات و سوءاستفاده  ها در ماجراي پرداخت بدهي 
كالدرون كه با اس��تفاده از تسهيلات اشتغالزايي 
محرومان و ارز دارو و اقلام درمانی صورت گرفته 
ورود كنند و با مديران متخل��ف برخورد و جلوي 

چنين انحراف هايي را بگيرند. 
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شیوا نوروزی

فریدون حسن

فوتبال انگليس در محاصره اوميكرون
ضدواكسن  ها بلاي جان ليگ برتر!

آمار كرونايي ها در ليگ هاي فوتبال انگليس در حالي رو به افزايش است كه 
فوتبالي ها در جزيره به واكسيناسيون عمومي روي خوش نشان نداده اند. 
با گسترش اوميكرون، سويه جديد كرونا تعداد مبتلايان در جزيره بالا 
رفته، به طوري كه بسياري از ديدارهاي فوتبال لغو شده اند. رسانه ها با 
انتشار آمارهاي مختلف از واكسيناسيون كرونا نسبت به ضدواكسن بودن 

بسياري از اهالي فوتبال در انگليس واكنش نشان دادند. 
    

بيش از دو هفته اس��ت كه مستطيل س��بز جزيره دوباره اسير كوويد 
19 شده است. با شدت گرفتن كرونا در اين كش��ور تيم هاي فوتبال، 
بازيكنان و مربي��ان هم در امان نماندند تا جايي كه تعداد تس��ت هاي 
مثبت اعضاي باشگاه ها با شيب تندي در حال افزايش است. لغو بسياري 
از ديدارهاي فوتبال در ليگ برتر، ليگ دسته يك و 2، فعلًا تنها راهكار 
اتحاديه فوتبال انگليس براي كنترل بيماري است. انتقادها نسبت به 
بي توجهي اتحاديه به سلامت بازيكنان و واكسينه نشدن همه مربيان و 
بازيكنان شاغل در اين كشور بالا گرفته است. از طرفي مربيان، به ويژه 
مربيان تيم هاي پرطرفدار از وضعيت به وجود آمده گلايه دارند. آنها هم 
نگران سلامت بازيكنان و كادر خود هستند و هم نگران به تعويق افتادن 

بازي ها و به هم ريختگي برنامه هاي شان. 
با اينكه همه ساله در ماه دسامبر و روزهاي پاياني سال در انگليس بازي  
تيم ها به صورت فشرده برگزار مي شد و از اين حيثت ليگ برتر نسبت به 
ساير ليگ هاي اروپايي متمايز بود، اما امسال عدم مديريت در جلوگيري 
از گسترش كرونا، برنامه ها را به هم ريخت. بس��ياري از ديدارهاي هفته 
شانزدهم، هفدهم و هجدهم ليگ برتر برگزار نشدند و اين مسئله ليگ هاي 
پايين تر را هم درگير كرد. با شرايط ايجاد شده ديگر نمي توان عدم استقبال 
بس��ياري از فوتبالي هاي انگليس از تزريق واكسن را كتمان كرد. نشريه 
تايمز انگليس در گزارش��ي فاش كرد از بين فوتباليست هاي پريمرليگ 
فقط 77 درصد هر دو دوز واكس��ن خود را دريافت كرده اند و به اصطلاح 
كاملًا واكسينه شده اند. حال بحث اصلي بين 22درصد باقي مانده است 
كه نسبت به واكسن ها موضع گيري مي كنند. در گزارش فوق گفته شده 
84درصد از فوتباليس��ت هاي جزيره فق��ط دوز اول را تزريق كرده اند و 
هنوز به ايمني كامل نرس��يده اند. بر اين اس��اس بايد گفت 16 درصد از 

فوتباليست هاي شاغل در جزيره هيچ واكسني را تزريق نكرده اند! 
با شدت گرفتن وضعيت كرونايي گفته مي شود از سال جديد ميلادي 

تعداد واكسينه شده هاي فوتبال انگليس ماهانه اعلام خواهد شد. 
    

تيم هاي زيادي از جمله استون ويلا، منچس��تريونايتد و لسترسيتي به 
خاطر داشتن چندين بازيكن كرونايي نه تنها بازي هاي شان برگزار نشده، 
بلكه هنوز نمي توانند كمپ هاي تمريني ش��ان را باز كنند. علاوه  بر اين 
مربيان و كادر چند باشگاه نيز در موج جديد به كرونا مبتلا شده اند. يكي از 
مربياني كه نسبت به افراد ضدواكسن موضع گرفته، يورگن كلوپ است. 
سرمربي آلماني ليورپول در تازه ترين اظهارنظر خود بي تفاوتي برخي  به 
واكسيناسيون را يكي از عوامل اوج گيري كرونا در فوتبال جزيره عنوان كرد: 
»بدون شك با ادامه اين روند، واكسينه شدن به عنوان يكي از فاكتورهاي 
استخدام بازيكن براي باشگاه ها در نظر گرفته خواهد شد. طبيعتاً بازيكني 
كه تاكنون واكسن كرونا نزده براي همه اعضاي تيم و باشگاه يك تهديد 
است، چراكه باعث شيوع بيماري مي شود. شايد برخي ها بگويند اين يك 
تصميم شخصي است، ولي در اصل تصميم آنها سايرين را نيز تحت تأثير 
قرار می دهد. افزايش بازيكناني كه واكسن نزده اند كار را براي همه سخت 
خواهد كرد، به همين خاطر بايد روش ه��اي مختلفي را در نظر بگيريم. 
فوتباليس��ت كرونايي بايد جدا از بقيه از يك رختكن، سالن غذاخوري و 
اتوبوس جدا استفاده كند. در حالي كه رعايت اينگونه پروتكل ها براي همه 
سخت است. ضمن اينكه ما بازي هاي خارجي را هم داريم و واكسن نزده ها 
بايد قرنطينه شوند. از اين رو در زمان گرفتن بازيكن بايد به اين مسئله توجه 

كنيم. اگر همه واكسن بزنند اصلاً چنين شرايطي پيش نخواهد آمد.«
موج جديد كرونا در فوتبال جزيره صداي ديگران را نيز درآورده است. در 
حالي كه برخي بازي ها لغو شده، ولي تيم چلسي با ولورهمپتون بازي كرد تا 
توماس توخل از تبعيض بين تيم ها و بي توجهي به سلامت بازيكنان و مربيان 
انتقاد كند: »شرايط اصلًا ايمن نيست. ما در مورد محافظت از بازيكنان و 
يك شرايط امن صحبت مي كنيم، اما اصلاً چنين چيزي وجود ندارد. اگر در 
آزمايش هاي بعدي موارد مثبت بيشتري وجود داشته باشد تعجب نخواهم 
كرد. اگر در اتوبوس بنشينيم، ش��ام بخوريم و دائم كنار يكديگر باشيم، 
چگونه مي خواهد اين شرايط متوقف شود؟ انگار هيچ اتفاقي نيفتاده است.« 

آبي هاي لندن امشب در جام اتحاديه با برنتفورد بازي مي كنند.

ضرورت ورود مجلس، رياست جمهوري و قوه قضائيه به پرونده تخلفات پرداخت بدهی سرمربی آرژانتينی

طلب كالدرون با ارز دارو پرداخت شد!

پرچم بانوی ورزشکار ایرانی بالاست
رهبر فرزانه انقلاب اسلامی چقدر زيبا به تصوير كشيدند لحظه افتخارآفرينی 
بانوان ورزشكار كشورمان را روی س��كوهای جهانی، وقتی گفتند آنها با 
پوش��ش خود روی س��كوهای جهانی بهترين مبلغان برای نظام مقدس 
جمهوری اسلامی هستند. بانوی ورزشكار و مسلمان ايرانی هر جا كه باشد 
به خوبی ايمان و اعتقاد خود را نشان می دهد و فرياد می زند.  سپيده بابايی، 
ملی پوش آليش بانوان ايران يك نمونه بارز از اين واقعيت زيبا و چشم نواز 
است، وقتی در سالن مسابقات قرقيزستان به نماز ايستاد و نشان داد تعظيم 
مقابل معبود از همه چيز مهم تر و نماز بالاترين فريادهاست. بانوی آليش كار 
كشورمان با اين حركت مهر تأييدی زد بر  شايستگی های بانوان ورزشكار 
ايران و پاسخ محكمی هم به آنهايی داد كه تصور می كنند بانوان ايران فقط 
بايد در كنج خانه ها محصور باشند و راهی به ميادين جهانی نداشته باشند. 
سپيده بابايی فرياد رسای حقانيت بانوی ورزشكار و شايسته ايران اسلامی 

است كه پرچم بانوان ورزشكار ايران را بالا نگه داشت.

ایران، ایتاليا را 6 تایي كرد
تيم ملي فوتسال ايران در ديداري دوستانه برابر ايتاليا به برتري رسيد. 
تيم ملي فوتس��ال ايران كه براي برگزاري دو ديدار دوس��تانه به ايتاليا 
سفر كرده است، در نخس��تين ديدار مقابل اين تيم توانست قدرتمند 
ظاهر ش��ود و با نتيجه 6 بر 4، ميزبان خود را شكس��ت دهد. شاگردان 
ناظم الشريعه كه با تيمي نسبتاً متفاوت نسبت به جام جهاني فوتسال به 
ايتاليا سفر كرده اند، شب گذشته دومين ديدار خود مقابل ايتاليا را برگزار 
كردند. محمد ناظم الشريعه، سرمربي تيم ملي فوتسال بعد از پيروزي در 
بازي اول مقابل ايتاليا ضمن تقديم اين برد به مردم ايران گفت: »بازيكنان 

به خوبي تاكتيك و صحبت هايمان را در زمين اجرا كردند.«

3 پيروزي براي ساحلي بازان ایران
تيم ملي فوتبال س��احلي كش��ورمان به همراه تيم ملي بلاروس از روز 
چهارشنبه 24 آذر اردوي مشترك خود را در مجموعه 2 هزار نفري ساحلي 
دهكده گردشگري بوشهر آغاز كرده و طبق برنامه قرار بود تيم ملي بلاروس 
سه بازي با نماينده كشورمان داشته باشد. در ديدار اول، ساحلي بازان ايران 
موفق شدند با حساب ۳ بر 2 بر مهمان خود غلبه كنند. ديدار دوم دو تيم 
دوشنبه شب برگزار شد كه باز هم ساحلي بازان ايران توانستند با حساب 
5بر 4 حريف خود را با شكست بدرقه كنند. در بازي سوم هم كه عصر ديروز 

برگزار شد، تيم ملي كشورمان با حساب 5 بر 2 به پيروزي دست يافت.

حامدقهرمانی

 دوست دارم
 اولين قهرمان جهان و المپيك ایران باشم

یلدا  بچگي كرد!
مثبت شدن تست دوپينگ يلدا ولي نژاد، ملي پوش تكواندو بانوان در      تکواندو
حالي همه را شوكه كرد كه مهرو كمراني در واكنش به اين اتفاق، كار 
شاگردش را بچگي خواند: »در تيم ملي بانوان چنين مواردي نداشتيم، چراكه همواره در اردوها به 
صورت منظم و حتي غافلگيرانه از بچه ها تست دوپينگ گرفته مي شود تا با حضور مأموران دوپينگ 
غافلگير نش��ويم، اما كار يلدا ولي نژاد بچگي بود. او به تازگي از نوجوانان وارد بزرگس��الان شده و 
درخواست داده بود از وزن سه به وزن دو المپيكي بيايد، به همين دليل براي كم كردن وزن اقدام به 
مصرف خودسرانه دارو كرد، در حالي كه تمامي موارد از جمله وزن ملي پوشان تحت كنترل كادر فني 

و پزشك تغذيه است. تكرار موفقيت بازيكني كه در رده نوجوانان بوده در تيم بزرگسالان نيازمند زمان 
است و افزايش تجربه، اما اصرار ولي نژاد به كاهش وزن باعث شد مرتكب اشتباه بزرگي شود.«

پرونده نيم فصل اول رقابت هاي 
دنیا حیدري

      خبر
ليگ برتر واليبال عصر امروز با 
برگزاري هفت ديدار در شهرهاي 
س��يرجان، تهران، اصفهان، مريوان، ورامين، يزد و گنبد بسته 
مي شود. سپاهان كه هفته قبل با پيروزي برابر فولاد سيرجان 
قهرماني خود را قبل از پاي��ان دور رفت تثبيت كرد، امروز براي 
مستحكم تر كردن جايگاهش در صدر جدول با آذرباتري اروميه، 
قعرنش��ين جدول ديدار مي كند. س��پاهان كه تا قبل از پايان 
نيم فصل اول با ۳5 امتياز و فاصله اي هفت امتيازي با شهرداري 
اروميه )تيم دوم جدول با 28امتي��از( صدر جدول را از آن خود 
كرده قبل از بسته شدن پرونده نيم فصل اين فرصت را دارد كه در 
اين بازي خانگي جايگاه خود را غيرقابل دسترس تر از قبل كند. 
در ديگر بازي هاي امروز؛ شهرداري اروميه كه جايگاه خود را در 
رده دوم تثبيت كرده، اگرچه فاصله قابل توجهي با صدرنشين 
دارد، اما اصلي ترين رقيب اصفهاني ها محسوب مي شود. تيمي 

كه عصر امروز مهمان فولاد سيرجان است. نماينده مدعي اروميه 
اگرچه در نيمه فصل نخست نتوانس��ت عنوان قهرماني را از آن 
خود كند، اما همچنان يك نيم فص��ل ديگر براي جبران مافات 
فرصت دارد. با وجود اين شاگردان محمدرضا تندروان امروز كار 
ساده اي برابر س��يرجاني ها ندارند. تيمي كه فصل قبل عنوان 
قهرمان��ي را از آن خود كرد، اما اين فصل نتوانس��ت چهره يك 
مدعي را از خود به نماي��ش بگذارد. با اين ح��ال فولادي هاي 
سيرجان حريف دس��ت و پا بسته اي مقابل ش��هرداري اروميه 
نيستند، آن هم در اين بازي خانگي. پيكان، پرافتخارترين تيم 
ليگ كه جايگاه سوم جدول را در اختيار دارد نيم فصل نخست را 
در يزد و مصاف با شهداب به پايان مي برد. راهياب ملل مريوان از 
لبنيات هراز آمل پذيرايي مي كند و شهرداري ورامين هم از پاس 
گرگان. مس در تهران به مصاف سايپا مي رود و هورسان رامسر 
نيز مهمان شهرداري گنبدی است كه هفته گذشته هفتمين 

باخت اين فصل خود را مقابل گرگاني ها تجربه كرد.

امروز، پايان نيم فصل نخست ليگ برتر واليبال

جدال براي تثبيت جایگاه مدعيان

 اخراج و عذرخواهي 
بابت بازي با صهيونيست ها

بازي پرشيطنت ستارگان فوتبال عرب و منتخب ستارگان جهان را فيفا 
با هدف عادي س��ازي روابط ميان كش��ورهاي عرب و رژيم صهيونيستي 
برپا كرد،  اما تيزهوشي چند بازيكن باعث شد نقشه آنها نقش بر آب شود. 
با اين حال تبعات اين مسابقه هنوز هم تمام نشده است، مثل اخراج فراس 
الخطيب، بازيكن تيم ملي سوريه. كميته ملي المپيك سوريه اعلام كرد، 
فراس الخطيب بازيكن سابق تيم ملي اين كشور در پي حضور در مسابقه 
تيم هاي منتخب كشورهاي عربي و تيم منتخب ستارگان جهان به دليل 
تخلف از قوانين و پروتكل هاي نمايندگي اين كميته و بي توجهي به اصول و 
مباني كشور اخراج شده است. سرمربي تيم منتخب ستارگان جهان در اين 
مسابقه آورام گرانت اسرائيلي بود كه همين مسئله و همچنين وجود پرچم 
رژيم اشغالگر قدس در ميان پرچم هاي منقش شده روي پيراهن دو تيم 
واكنش برخي از بازيكنان را به همراه داشت، اما سوري ها كه توقع واكنش 
مناسب تري از فراس الخطيب را داش��تند، حالا او را اخراج كرده اند. البته 
سوري ها در اين ميان تنها نيستند و شنيده ها حاكي از آن است كه عراقي ها 
هم نس��بت به حضور يونس محمود كاپيتان سابق تيم ملي كشورشان و 
نايب رئيس كنوني فدراسيون فوتبال عراق در اين مسابقه واكنش نشان 
داده اند و خواهان بركناري او ش��ده اند. اما به  دنبال انتش��ار خبر اخراج و 
محروميت فراس الخطيب، اين بازيكن با صدور بيانيه اي از مردم كشورش 
عذرخواهي و اعلام كرد كه به قوانين كشورش در حمايت از مردم فلسطين 
پايبند است. حضور سرمربي تيم اميد ايران نيز در اين مسابقه حاشيه هاي 
زيادي داشته كه سكوت فدراسيون فوتبال و خود مهدوي كيا بيشتر به اين 
حواشي دامن مي زند. آنچه مهم است اينكه فدراسيون و سرمربي تيم اميد 
بايد براي پايان دادن به اين حواشي هرچه زودتر مواضع ضدصهيونيستي 

خود را اعلام كنند و مراقب باشند كه چنين اشتباهاتي ديگر تكرار نشود.

با این دورهمي ها حرفه اي شدن محال است
مجوز حرفه اي استقلال و پرسپوليس صادر شد، مجوز حرفه اي استقلال 
و پرسپوليس صادر نشد، يك بازي تمام نشدني با نقش آفريني فدراسيون 

فوتبال، سازمان ليگ و كميته استيناف صدور مجوز حرفه اي!
چند پيرمرد محترم دور هم جمع مي شوند، مسئولان پرطمطراق و شومن 
سرخابي ها هم هستند و جناب رئيس مرتبط با خوبان عالم هم حضور دارد 
براي اينكه يك كلاه گشاد بگذارند س��ر هواداران دو تيم و مهم تر از همه 
كنفدراسيون فوتبال آسيا كه بله دو باشگاه ابربدهكار فوتبال ايران كه هنوز 
يك پرونده شان بسته نشده، پرونده ديگرشان باز مي شود الزامات حرفه اي 
بودن را دارا هس��تند و مي توانند بدون كوچك ترين مش��كلي به عنوان 
نمايندگان فوتبال ايران در رقابت هاي ليگ قهرمانان آسيا شركت كنند. 

جالب اينكه اين جمع هيچ ابايي هم ندارند كه رسماً و از طريق رسانه هاي 
رسمي كشور اعلام كنند با پرونده سازي و جعل سند هر سال اين كار را انجام 
مي دهند. مثلاً اينكه اعلام كنند يكي از دو باشگاه براي نيم ساعت از وزارت 
ورزش جدا شود و زير نظر يك وزارتخانه ديگر برود و بعد از حل مشكل دوباره 
به وزارت ورزش عودت داده شود يا اينكه اعلام كنند دو باشگاه حتي يك 

ريال بدهي ندارند و حساب دخل و خرج شان كاملاً با هم جور درمي آيد!
يك دورهمي مي گيرند و اعلام مي كنند پرسپوليس و استقلال حرفه اي 
شده اند، در حالي كه همين حالا اولي مديرعامل ندارد و دومي نيز زمين 
تمرين و در اين بين كسي هم پيدا نمي شود حداقل بپرسد چگونه با اين 

اوضاع و احوال حرفه اي شده اند!
 خب تصاويري كه از اين دورهمي به بيرون درز پيدا مي كند و فيلم هايي كه 
منتشر مي شود هم قابل تأمل است. اينكه همه چشم ها به ظرف ميوه وسط 
ميز و موزهاي خاص آن است يك طرف، ولي بيشتر از همه اظهاراتي است كه 
شنيده و معلوم مي شود كه قرار نيست هيچگاه نقطه پاياني بر اين جلسات  زده 
شود. مثلاً وقتي مصطفوي مي گويد در اين مملكت گره باز نمي شود و فقط 
گره روي گره  زده مي شود، باز هم جالب اين است كه كسي پيدا نمي شود از 
اين جناب داريوش خان مصطفوي سؤال كند پس شما قرار است چكار كنيد 

كه هنوز بعد از اين همه سال نتوانسته ايد حداقل يك گره را باز كنيد. 
مسئله حرفه اي شدن دو باشگاه پرس��پوليس و استقلال )البته اگر واقعاً 
بتوانيم نام باشگاه را براي آنها در نظر بگيريم( درست مانند داستان بي پايان 
خصوصي سازي آنهاست. سفره اي پهن ش��ده و عده اي كنار آن مشغول 
تاراج بيت المال هستند، آن هم بي سروصدا و اگر اعتراضي شود، مي گويند 
در راستاي اعتلاي فوتبال باشگاهي ايران دورهم جمع شده اند. طبيعي 
است كه با چنين طرز تفكر و مديران فوتبال، ايران سال ها بايد در انتظار 
خصوصي سازي و حرفه اي شدن بماند و دست آخر هم را ه به جايي نبرد. 

بار كج به منزل نخواهد رس��يد، اين را قديمي ها گفته اند. بار كج فوتبال 
باشگاهي ايران هم هيچگاه به مقصد نمي رسد، حتي با هزاران هزار ترفند 
و تلاش برای دور زدن قانون، با اين تفاوت كه گويا قرار نيست كسي پيدا 
شود و اين بار كج را براي يك بار هم كه شده صاف كند و فوتبال ايران را از 
اين همه بلاتكليفي، فساد و بيت المال خواري نجات دهد. اين اتفاقي است 
كه علاقه مندان به فوتبال سال هاست در آرزوي رخ دادنش هستند، اما آيا با 
مديران فعلي و قبلي كه تصميم گيرندگان امروز هستند، مي توان به آينده 

اميدوار بود؟ پاسخ به طور حتم منفي است.
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تيم ملي وزنه برداري ايران براي نخس��تين بار در مسابقات قهرماني 
شمیم رضوان

    چهره
بزرگسالان آس��يا و جهان نماينده اي در دس��ته فوق سنگين بانوان 
داشت. فاطمه يوسفي، دختر كم سن و سالي كه تنها سه سال است 
وارد وزنه برداري شده و حالا در دسته 87+ كيلوگرم براي ايران وزنه مي زند. دسته وزني كه به لحاظ 
اهميت افزايش وزن در آن خيلي مورد استقبال نگرفته، اما بانوي وزنه بردار ايران با نگاهي متفاوت 
مي خواهد به عنوان اولين نفر در سطح جهان و المپيك مطرح شود: »وزن در 
اين دسته بالاست و خانم ها هم به تناسب اندام اهميت مي دهند و وزن هم 
بالا برود از لحاظ روحي و رواني ممكن است به هم بريزند، اما من اين دسته 
وزني را دوست دارم و مي خواهم اولين نفري باشم كه از ايران در سطح 
جهان و المپيك در اين وزن مطرح مي شود. اولين حضورم در قهرماني 
آس��يا بود كه در مجموع رك��ورد 208 كيلوگرم را ثب��ت كردم و در 
مسابقات جهاني 219 را در مجموع ثبت كردم.« يوسفي 
در ادامه گفت: »مي خواهم سال 2022 متفاوت تر ظاهر 
شوم. يك وزنه بردار چيني قهرمان جهان و المپيك و 
نفر اول اين وزن است كه من مي خواهم به او برسم. 
تازه وارد مسابقات شدم و خودم را نسبت به رقيبانم 
مح��ك زدم، تلاش مي كن��م در مس��ابقات بعدي 
پيش��رفت بهتري هم از لحاظ ش��رايط بدني و هم 
ركوردي داشته باشم. متأسفانه اكنون در خانه كار 
مي كنم كه اين می تواند باعث شود نتوانم به درستی 

برای مسابقات آماده شوم.«


